

# Blessing of Easter Meal

*The family STANDS IN SILENCE around the table upon which there is ONE UNLIT CANDLE. The father or the mother starts the prayer:*

## **Father:**

Blessed are you, Lord God, who raised up Jesus from the tomb and has gathered all of us around this table. We thank you for this Easter Meal. We lift up our hearts to you as we share this meal with Joy and gratitude.

*(The Candle are lit)*

## **Mother:**

As the light of the Resurrection overcome the darkness of death, may this candle, we light now, be for us a sign of the life and love of Jesus that burns within our hearts.

As our Risen Lord came to his disciples and ate with them, today may we see the presence of the risen Lord in those who are present at this table.

## **Children:**

Come Lord Jesus, be our guest, and bless this food and make us ever mindful of the needs of others. Thank you Lord, for our family and that we are together. **Amen.**

**All Together:** Our Father who art in Heaven ....

**Christ is Risen! Truly, He is Risen!**

## بركة الطعام في عيد الفصح

(الأسرة تقف في صمت حول الطاولة التي يوجد عليها شمعة واحدة مُطفأة. الأب يبدأ الصلاة)

**الأب:**

مُباركٌ أنتَ أيها الرب إلهنا يا من أقمْتَ يسوع من القبرِ وجمعتنا حولَ هذه المائدة. نشكرُكَ على كل الخيراتِ التي تُعطيها لنا. أعطنا أن نرفعَ قلوبنا لك وننتشارك في هذه الوليمة وفي هذا الطعام بالفرح والامتنان.

**(تضاء الشمعة)**

**الأم:**

كما غلبَ نور القيامة ظلمة الموت، فلتكنْ هذه الشَّمعة، التي نضيئها الآن، علامةً تذكّرنا بقوة حياة ومحبة يسوع المشتعلة في قلوبنا. كما جاءَ الرب يسوع، القائم من الموت، إلى تلاميذه وأكلَ معهم، أعطنا يا رب أن نراك اليوم، في وجوه الحاضرين على هذه المائدة.

**الأولاد:**

تعال يا رب، وكن ضيفنا، وبارك هذا الطعام واجعلنا ندرك احتياجات الآخرين. نشكرُكَ يا رب علي عائلتنا ولأنك دائماً معنا. آمين.

**الجميع سوية:**

أبانا الذي في السماوات ...

**المسيح قام! حقاً قام!**

صحتين!